



Kenyataan Tawaran

Tawaran adalah dipelawa daripada syarikat - syarikat tempatan 100% milik warganegara Malaysia yang berdaftar dengan CIDB dan SPKK dalam Gred, kategori dan pengkhususan yang berkaitan dibenarkan membuat tawaran bagi kerja berikut:

Tajuk Tender	Gred/Kategori/ Pengkhususan/ Lesen	Tempat & Tarikh Dokumen Diperolehi	Harga Dokumen & Bayaran Atas Nama	Tempat, Tarikh & Waktu Tender Tutup
Tender : USIM/T/K/B1/2018 -MEMBEKAL, MENGHANTAR, MEMASANG, MENGUJITERIMA, MENTAULIAH DAN MENYELENGGARA INFRASTRUKTUR KABEL FIBER UNTUK MENYAMBUNGAN RANGKAIAN BANGUNAN FAKULTI PERUBATAN & SAINS KESIHATAN (FPSK) KE KAMPUS UTAMA UNIVERSITI SAINS ISLAM MALAYSIA, NILAI, NEGERI SEMBILAN	CIDB : SPKK GRED: G3 Hingga G7 KATEGORI: ME PENGGHUSUSAN: E07 & E08 serta Network Facilities Provider (NFP) & Network Service Provider (NSP) daripada SKMM	Kaunter Jabatan Bendahari, Aras 1, Jabatan Bendahari Universiti Sains Islam Malaysia, Bandar Baru Nilai, 71800 Nilai, Negeri Sembilan Mulai 7 Nov 2018 hingga 20 Nov 2018 pada waktu pejabat	RM70.00 Bendahari USIM	Jabatan Bendahari Universiti Sains Islam Malaysia, Bandar Baru Nilai, 71800 Nilai, Negeri Sembilan pada 27 November 2018 jam 12.00 tengah hari

Petender diwajibkan menghadiri sesi taklimat dan lawatan tapak yang dijadualkan pada **7 November 2018** jam **10.00 pagi** bertempat di Bilik Mesyuarat Utama, Aras 2, GOAL-ITQAN, USIM.

Hanya penama di dalam perakuan pendaftaran Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (CIDB) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) sahaja yang dibenarkan menghadiri taklimat dan lawatan tapak. Pihak syarikat tidak dibenarkan mewakilkan pegawai selain daripada penama di dalam pendaftaran CIDB dan SPKK. Sila bawa bersama perakuan pendaftaran CIDB, SPKK, NFP dan NSP asal dan salinan semasa menghadiri taklimat dan lawatan tapak.

Bagi tujuan pembelian, dokumen-dokumen akan dikeluarkan kepada penama syarikat atau wakil-wakil syarikat yang sah sahaja. Bagi maksud ini wakil-wakil syarikat hendaklah membawa dan mengemukakan surat perwakilan kuasa yang ditandatangani oleh pemilik syarikat. Wakil-wakil syarikat hendaklah membawa **perakuan pendaftaran ASAL** Sijil CIDB, SPKK, NFP dan NSP beserta salinan. Setiap individu hanya dibenarkan mewakili satu syarikat sahaja bagi tujuan pembelian.

Salinan-salinan perakuan dan atau sijil yang berkenaan boleh diterima jika disahkan oleh pejabat yang mengeluarkannya. Pembayaran boleh dibuat dalam bentuk **Wang Pos, Kiriman Wang atau Draf Bank** atas nama **BENDAHARI USIM**.